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Vragenhalfuur gemeenteraad 
PvdA:  

1. Communicatie. Wij krijgen steeds meer klachten over de bezorging van het 
Hofweekblad, waardoor inwoners mogelijk belangrijke gemeentelijke informatie 
missen. De gemeente betaalt een fors bedrag aan het Hofweekblad voor deze 
service en onze vraag is wat het college aan deze situatie gaat doen.  

Als tweede punt hebben wij een vraag over het gemeentelijk Twitteraccount, waarvan 
wij teruggekoppeld krijgen dat er op Twitter berichten van onze inwoners niet of 
nauwelijks wordt gereageerd. Kan het college aangeven wat hiervoor de procedure is 
en of deze ook daadwerkelijk werkt? 

2. De Raad van State heeft op 2 november 2022 een streep gehaald door de 
bouwvrijstelling stikstof. Onze vragen hierover zijn: 

a. In hoeverre is dat besluit van invloed op de bouwprojecten in onze gemeente? 
b. Is het college met ons van mening dat nu in Twente met spoed piekbelasters 

moeten worden weggenomen zodat er weer zogenaamde stikstofruimte 
ontstaat voor bouwplannen? En zo ja, wat is dan de concrete actie van het 
college? 

 

3. Komt er een onderzoek zoals dat ook bij ons is gebeurd naar oorzaak mislukken 
automatiseringsproject GGD en zou de wethouder het onderzoeksbureau dat dat bij 
ons heeft gedaan onder de aandacht van de GGD willen brengen. 

 
 
 
 


